4D JACKPOT

RM17,327,921在1天肉被赢走

一名50余岁的受薪人士于2012年12月5日(周三)的第3802/12开彩期,以万字组合"7388和5373"击中多多万字积宝首奖,开心抱走总值RM16,944,854.65的奖金。

该名幸运儿表示,其中奖号码组合是源自于他买给妻子的生日礼物的价格标签及收据。皇天不负有心人,追捧多多万字游戏多年的他终于赢得丰厚的积宝奖金。他表示会与家人分享这笔奖金以及帮助有需要人士。

在多多万字积宝首奖被击中的同一个开彩期,总值RM383,066.42的多多万字积宝二奖也被来自吉隆坡及槟城的2名幸运儿赢走。

RM17,327,921 WON IN A DAY

A lucky salaried man, in his 50s, won Toto 4D Jackpot 1 totaling RM16,944,854.65 when his winning set of numbers "7388 & 5373" was drawn as the first prize winning numbers on Wednesday, 5th December 2012 (Draw No. 3802/12).

His winning set of 4D numbers was derived from the price tag and the receipt of a birthday present he bought for this wife. This Toto 4D loyalist finally won himself a huge jackpot. He further added that he would share his winnings with his family members and help those in need.

On the same draw, Toto 4D Jackpot 2 of RM383,066.42 was won by 2 lucky winners from KL and Penang.







Ref No: wmp/49/2012

